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جدایی جهانبخش از فاینورد قطعی شد
علیرضا جهانبخش مهاجم ایرانی تیم فوتبال فاینورد هلند 
روزهای خوبی را در این تیم ســپری نمی کند و پس از 
مصدومیتی که در بازی های فیفا دی برای او رخ داد باعث 
شد تا از لیست این تیم کنار گذاشته شود.در همین رابطه 
سایت »msn« در مطلبی به این بازیکن ایرانی پرداخته 
اســت و اعلام کرد که او جایی در برنامه »آرنه اشلوت« 
ندارد و به زودی از این تیم جدا خواهد شــد. در مطلب 
این سایت آمده است: قرارداد این بازیکن ایرانی با فاینورد 
رو به اتمام است و مدیران و کادر فنی این تیم حاضر به 
تمدید قرارداد با جهانبخش نیستند و به زودی این بازی 
به درهای خروجی فاینورد نزدیک خواهد شد. جهانبخش 
در سال ۲۰۲۱ با قراردادی به ارزش یک میلیون یورو از 

برایتون انگلیس راهی فاینور شد .

پرسپولیس در رده دهم آسیا
سایت فیفا به جهت مشخص کردن تیم های حاضر در جام 
جهانی باشگاه ها در سال ۲۰۲۵، لیست تیم  های برتر هر قاره 
را مشخص کرد.در فهرست برترین تیم های قاره آسیا، نام 
تیم پرسپولیس در رده دهم دیده می شود. الهلال عربستان، 
جونبوک موتــورس کره جنوبی و اولســان هیوندای کره 
جنوبی نیز رده های اول تا سوم را در اختیار دارند.تا کنون 
حضور الهلال عربستان )قهرمان لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۱( 
و اوراوا ردز ژاپن )قهرمان لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۲( در جام 
جهانی باشگاه ها قطعی شده است.تنها تیم ایرانی که شانس 
حضور در جام جهانی باشگاه ها را دارد، تیم فوتبال سپاهان 
است که می تواند در صورت قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا 

در این فصل، به این رقابت ها راه پیدا کند.

فوتسال زنان و فرزانه توسلی نامزد 
بهترین های جهان

ســایت معتبر فوتسال پلنت که هر ســاله برترین های 
فوتســال جهان را اعلام می کند،  نامزدهای برترین تیم 
و دروازه بان فوتسال زنان جهان در سال ۲۰۲۳ را معرفی 
کرد که نام تیم ایران و فرزانه توسلی در این فهرست دیده 
می شود.در بخش بهترین تیم فوتسال زنان جهان، تیم 
ملی زنان ایران هم در بین گزینه ها حضور دارد. برزیل،   
مجارستان، ایران، عراق، ایتالیا، پاراگوئه، پرتغال، اسپانیا، 
تایلند و اوکراین ۱۰ تیمی هســتند که در بخش تیمی 
انتخاب شــده اند.  در بخش بهترین دروازه بان هم فرزانه 
توسلی، گلر تیم ملی و بازیکن فصل قبل تیم نصر فردیس 

به عنوان یکی از بهترین ها انتخاب شده است.  

 مس بدهکار  را به زمین تمرین 
راه ندادند

تیم فوتبال مس رفسنجان قصد داشت از دیروز تمرینات 
خــود را برای بازی هفته آینده مقابل پرســپولیس آغاز 
کنــد، اما اعضای این تیم اجازه حضور در محل تمرین را 
پیدا نکردند.بازیکنان مس رفسنجان که معمولاً در زمین 
دانشگاه تهران تمرینات خود را انجام می دهند، زمانی که 
قصد حضور در  زمین را داشــتند، از ورودشــان به زمین 
تمرین جلوگیری به عمل آمد.باشــگاه مس رفســنجان 
تمرینات خود را در مجموعه ای که برای مدتی به اجازه این 
تیم درآمده است، تمرین می کند و عدم عمل به تعهدات و 
تسویه حساب مالی باعث جلوگیری از تمرین این تیم شده 
است.باشگاه مس رفسنجان پس از شکست مقابل استقلال 
خوزستان، جریمه ۱۰ درصدی را برای اعضای این تیم در 
نظر گرفت. این در حالی است که مسی ها تا هفته سیزدهم 

مسابقات لیگ دریافتی شان ۳۰ درصد بوده است.

ژاوی: مسی و جردن بهترین ورزشکاران 
تاریخ هستند

سرمربی بارســلونا  از دو اسطوره فوتبال و بسکتبال به 
عنوان بهترین ورزشکاران تاریخ یاد کرد. ژاوی هرناندس 
گفت: آرزوی من برای ســال ۲۰۲4 و یکصد و بیست و 
پنجمین سالگرد تأسیس باشــگاه، سلامتی، آرامش و 
موفقیت های ورزشــی برای کل باشگاه بارسلونا، به ویژه 
تیم فوتبالش اســت. امیدوارم برای به دست آوردن آن 
تلاش کنیم.سرمربی 4۳ ساله بارسلونا که تیمش در سال 
تقویمی ۲۰۲۳ به طور مشترک با اتلتیکومادرید بیشترین 
امتیازات را در رقابت های لالیگا )88 امتیاز در نیمه دوم 
فصل گذشــته و نیمه اول فصل جاری( به دست آورد، 
صحبت های خود را اینطور ادامه داد: در ســطح ورزشی 
می خواهیم به عناوین زیادی دســت پیدا کنیم. درست 
است که فصل گذشته فصل خوبی را پشت سر گذاشتیم، 
اما اهداف این فصل مان همچنان پابرجاست. می خواهم 

که سال ۲۰۲4 حداقل به خوبی سال ۲۰۲۳ باشد.

گمانه زنی برای صف خرید پرسپولیس
نام چند شرکت و هلدینگ بزرگ کشور برای خرید سهام 
باشگاه پرسپولیس مطرح شده، اما این شرکت ها موضع 
رسمی در این خصوص نگرفته اند. قرار است ۱۲ دی ماه 
۵۱ درصد از سهام باشگاه پرسپولیس از طریق فرابورس 
واگذار شود و به همین دلیل قرار است متقاضیان خرید 
سهام این باشگاه درخواست های خرید خود را                              ارائه دهند 
تا با ســنجش اهلیت خریداران و بررسی شرایط مالی، 
این واگذاری صورت بگیرد. پیش از این مطرح شده بود 
که شرکت شستا یکی از متقاضیان خرید سهام باشگاه 
پرســپولیس اســت که البته از آنجایی که این شرکت 
۵۰ درصد ســهام ذوب آهن اصفهان را                              در اختیار دارد، 
مشخص نیســت که چطور می تواند برای خرید سهام 
پرســپولیس اقدام کند. یکی دیگر از شــرکت هایی که 
نامش برای خرید سهام پرسپولیس مطرح شده، هلدینگ 
نفتی خلیج فارس است که البته پیش از این گفته می شد 
این هلدینگ خواهان خرید ســهام استقلال است، اما 
گویا مســئولان هلدینگ خلیج فارس بی میل نیستند 
که برای خرید سهام پرسپولیس پیشقدم شوند. از طرف 
دیگر در روزهای اخیر شایعاتی مبنی بر ورود ۲ شرکت 
خودروســازی ایران خودرو و سایپا برای اقدام به خرید 

سهام پرسپولیس و استقلال مطرح شده   است.

مستطیل سبز

معرفی کمیته فنی کشتی فرنگی 
قهرمانی کشور

فدراسیون کشتی اسامی کمیته فنی مسابقات کشتی 
فرنگی قهرمانی کشــور را اعلام کرد.رقابت  های کشتی 
فرنگی بزرگســالان قهرمانی کشور و مرحله اول چرخه 
انتخابی تیم ملی، روزهــای 6 تا 8 دی ماه در مجموعه 
ورزشــی شهید حیدریان شهر قم برگزار می شود.حسن 
رنگــرز، طالب نعمت پور، حســن حســین زاده، فرزاد 
ایمانعلی زاده و مجید رمضانی بعنوان اعضای کمیته فنی 

در این رقابت ها حضور خواهند داشت.

بهترین  های هفته دهم لیگ بسکتبال
»او دی آنوسیکه«، سنتر آمریکایی ۲۰۳ سانتی متری تیم 
مهرام تهران به عنوان بهترین بازیکن هفته دهم لیگ برتر 
ایران معرفی شد. ســتاره ۳۲ ساله تیم مهرام که نقش 
پررنگی در پیروزی 64 - ۹۲ این تیم مقابل رعد پدافند 
داشــت، موفق به ثبت ۲۱ امتیاز و ۱4 ریباند شــد تا با 
دبل دبل خود، نقش پررنگی در پیروزی شاگردان فرزاد 
کوهیان داشته باشــد. »پری پتی« گارد آمریکایی تیم 
مهران تهران نیز با کســب ۲۵ امتیاز، ثبت ۵ ریباند و ۳ 
پاس گل، دومین بازیکن برتر هفته دهم بوده است. این 
نخستین فصل حضور ستاره سابق شهرداری گرگان در 
تیم مهرام است.سومین بازیکن برتر هفته دهم نیز »فران 
پیلپیچ«، فوروارد تیم مس رفسنجان معرفی شده است. او 
با کسب ۲6 امتیاز و ۷ پاس گل عملکرد خوبی در ترکیب 
رفسنجانی ها داشت اما نتوانست مانع شکست ۷4 - 84 

یارانش مقابل کاله مازندران شود.

معرفی سرمربی والیبال تا هفته آینده
فدراســیون والیبال اعلام کرد کــه مهمترین موضوع این 
روزهای والیبال انتخاب ســرمربی تیم ملی مردان والیبال 
ایران از بین سه گزینه خارجی و یک گزینه داخلی است که 
وحید مرادی به دور از جریان های رسانه ای و غیر رسانه ای، 
در هفته گذشته با بررســی اجمالی و مذاکرات انجام شده 
درباره گزینه ها و جلسات مشورتی متعدد آنلاین و حضوری 
با برخی از متخصصان اهالی والیبال، بازیکنان و پیشکسوتان، 
مذاکره با گزینه های هدایت تیــم ملی را به صورت جدی 
آغاز کرد تا پیش از پایان دی ماه از نام ســرمربی تیم ملی 
والیبال مردان ایران رونمایی کند.در این رابطه هفته گذشته 
جلسه ای آنلاین با یکی از گزینه  های اصلی نیمکت تیم ملی 
ایران برگزار کرد و نیز در جلســه ای یک ساعته با لورنزوتی 
به صورت مستقیم به گفت وگو با وی پرداخت و طرفین در 
خصوص شرایط و اهداف همکاری مذاکرات جدی ای را انجام 
دادند.از طرف دیگر فدراسیون اعلام کرد که ویتال هینن شب 
گذشته با توجه به پاسخ مثبت برای برگزاری جلسه آنلاین به 
جمع گزینه ها اضافه شده است. به این ترتیب جلسات آنلاین 
مــرادی با دو گزینه  دیگر از جمله ویتال هینن تا پایان این 
هفته ادامه پیدا خواهد کرد و  هفته آینده گزینه سرمربیگری 

تیم ملی والیبال ایران مشخص و اعلام خواهد شد.

اعلام زمان آغاز لیگ کاراته
فصل جدید رقابت  های سوپر لیگ کاراته باشگاه  های کشور 
دوشنبه دوم بهمن ماه در سالن شهید افراسیابی تهران آغاز 
می شود. برای حضور در این مسابقات حضور 8 تیم قطعی 
شده و این یعنی سه تیم بیشتر از فصل گذشته که می تواند 
در روند بهبود کیفیت فنی مسابقات تأثیرگذار باشد. آوای 
رزم، هشتمین خورشید، نیشکر خوزستان و هیأت کاراته 
البرز تیم هایی تازه وارد لیگ هســتند که می بایســت با 
تیم های قدیمی چون دانشگاه آزاد، بیمه تعاون، رعد پدافند 

و پاس برای رسیدن به سکو تلاش کنند.

جوانمردی در فهرست برترین های 
سال پاراتیراندازی

در آستانه سال جدید میلادی کمیته جهانی پاراتیراندازی 
IPC در مروری بر رویدادهای سال ۲۰۲۳ این رشته، به 
برگزاری چهارمین دوره بازی های پاراآسیایی و اتفاقات 
شاخص آن اشــاره، از حضور ساره جوانمردی ملی پوش 
پرافتخار کشورمان، تنها ۳ ماه پس از تولد فرزندش، بر 
سکوی نایب قهرمانی هانگژو یاد کرده است. او همچنین 
در حاشــیه این بازی ها به عنوان یکی از اعضای اصلی 
کمیسیون ورزشکاران پارالمپیک آسیا برای مدت چهار 
سال انتخاب شد.فائزه احمدی و ساره جوانمردی موفق 
به کســب یک طلا و یک نقره در تپانچه بادی ۱۰ متر 
زنان، کلاس  SH۱، از بازی های پاراآسیایی هانگژو شدند.

تیم ملی پاراتیراندازی کشورمان تاکنون موفق به کسب 6 
سهمیه پارالمپیک پاریس ۲۰۲4 شده است. 

اعلام محرومیت دو ورزشکار دوپینگی
براســاس اعلام ستاد ملی مبارزه با دوپینگ )نادو(، ورزشکار 
رشته دوچرخه ســواری ۲ سال و بسکتبالیست لیگ برتری 
به مــدت 8 ماه از فعالیــت در تمامی حوزه های ورزشــی 
محروم شدند.آزمایشگاه مورد تایید وادا وجود ماده ممنوعه 
تاموکسیفن از دســته مواد ممنوعه گروه S4 )هورمون ها و 
مدولاتورهای متابولیک( در نمونه دانیال فرزانه را شناسایی 
و گزارش کرد. همچنین این آزمایشگاه ماده ممنوعه متیل 
هگزان آمین از دسته مواد ممنوعه گروه S6 )محرک ها( در 
نمونه محمد حیدری بسکتبالیست لیگ برتری را که در تاریخ 
۱۷ فروردین ۱4۰۲ در شهر آمل مورد نمونه گیری قرار گرفته 
بود تایید کرد.لذا شورای صدور رای ایران نادو پس از بررسی 
پرونده دانیال فرزانه و همچنین ادله، اسناد و شواهد مربوطه و 
در نظر داشتن مسئولیت مطلق ورزشکار ضمن محرز دانستن 
اصل تخلف و به اســتناد ماده ۲-۲-۱۰ قوانین ملی مبارزه با 
دوپینگ ایران نامبرده را از تاریخ اول مهر ۱4۰۲ تا ۳۱ شهریور 
۱4۰4 به مدت ۲ ســال از کلیه فعالیت های ورزشی محروم 
کرد.همچنین، پس از بررسی اسناد شواهد ارایه شده توسط 
محمد حیدری بسکتبالیست لیگ برتری و در نظر داشتن 
مسئولیت مطلق ورزشکار ضمن محرز دانستن اصل تخلف و 
به استناد ماده ۲-۱-6-۱۰ قوانین ملی مبارزه با دوپینگ ایران، 
نامبرده از تاریخ ۱4 اردیبهشــت ۱4۰۲ تا ۱۳ دی ۱4۰۲ به 
مدت 8 ماه از فعالیت در تمامی حوزه های ورزش محروم شد.

ذره بین

همدلی| یک گام دیگر برای ساخت مجموعه 
ورزشی بزرگ در تهران با امضای تفاهم نامه 
همــکاری میــان نهادهای متولــی مختلف 
برداشــته شــد، تفاهم نامه   ای که در حضور 

پنج عضو کابینه ابراهیم رئیسی امضا شد.
روز ۲۰ شهریورماه بود که همزمان با مراسم 
تجلیل از ورزشکاران مدال آور رئیس جمهور 
خواستار احداث یک مجموعه ورزش بزرگ 
در تهران شــد از آن تاریخ تا روز گذشــته 
هر ازگاهــی اخباری از جانب وزارت ورزش 
و جوانــان یا معاونــان اول و اجرایی رئیس 
جمهــور دری این زمینه مخابره می شــد 
در شــرایطی که پرســش  های بسیاری در 
خصوص چگونگی ســاخت و همه بایدها و 
پیش زمینه  های ساخت این ورزشگاه مطرح 
می شد، ســرانجام دیروز کار کمی جدی تر 
شد و مســئولان رده بالای دولت به برخی 
پرســش ها در این خصوص پاسخ دادند؛ از 
جمله نگرانی هایــی در خصوص مطالعات 
زمین شناســی و همچنین منابع مالی که 
در خصوص مورد اول تاکید شــد نگرانی از 
بابت گسل وجود ندارد و در خصوص منابع 
مالی عنوان شــد با توجه بــه تحریم  نظام 
بانکــی و باز بودن خط مالــی میان ایران و 
چین کار ســاخت این ورزشگاه به شرکت 
چینی واگذار شده است و بناست این مهم 
با تهاتر نفت انجام شــود، به عبارتی ایران 
نفــت می دهد و مــا بــه ازای آن که چند 
میلیارد دلار اســت، چینی ها برای پایتخت 

ایران مجموعه ورزشی احداث می کنند.
مخبر :جهادی پیش می رویم

محمد مخبر معــاون اول رئیس جمهور در 

مراسم امضای تفاهم نامه همکاری احداث 
مجموعه بزرگ فرهنگی ورزشی شهر تهران 
با اشــاره به اینکه تمامی ابعاد مختلف این 
طرح به صورت جهادی پیش رفته اســت، 
گفت: یکــی از ویژگی  های بــارز این طرح 
این است که تمامی ابعاد و جوانب مختلف 
طرح به دقت بررسی شده و مسائل مختلف 
مرتبــط با آن مدنظــر قرار گرفته اســت.

تامیــن منابع مالی برای اجــرای این طرح 
از طریــق تهاتر نفت پیش بینی شــده که 
ســابقه کمتری در کشــور دارد و اطمینان 
بخش اســت. انتظار این است که این پروژه 
در کوتاهترین زمان ممکن به نتیجه برسد 
و مــردم و جوانان هر چــه زودتر بتوانند از 

مزایای آن بهره مند شوند.
او ادامه داد: براساس تفاهم نامه و مذاکراتی 
که بــا پیمانــکار اجرای این پــروژه انجام 
شــده، باید برای ســاخت این مجموعه از 
تمام ظرفیت  های داخلی اســتفاده شود و 
در طراحی و ســاخت این ورزشگاه، الگوی 

ایرانی ـ اسلامی نیز رعایت شود.
پاسخ به برخی ابهام ها 

ایرنا نوشــت: مخبر به برخی از ســوالات و 
شــبهات در خصوص طرح مجموعه بزرگ 
فرهنگی،  ورزشی شــهر تهران پاسخ داد و 
گفت: دلیل انتخاب شرکت چینی آن است 
که با کشــور چین خط تبــادل مالی داریم 
و منابــع پــروژه را از طریق تهاتــر نفت با 
طرف چینی تامیــن خواهیم کرد. بنابراین 
ایــن پروژه که احداث آن چند میلیارد دلار 
هزینه دارد،  به یک شــرکت چینی سپرده 
شــده اســت. ضمنا در همه مراحل کار از 

طراحــی تا اجــرا از ظرفیت شــرکت های 
همکار داخلی نیز استفاده خواهد شد.

مخبر درباره جانمایی این مجموعه، توضیح 
داد:عده   ای گفته اند که مکان این مجموعه 
بر روی گسل است و این در حالی است که 
مطالعات کامل زمین شناسی و بررسی  های 
فنی در این خصوص انجام شــده و مشکلی 

در این خصوص وجود ندارد.
همچنین محســن منصوری معاون اجرایی 
رئیــس جمهــور در این خصــوص گفت: 
نزدیکــی ایــن مجموعه به فــرودگاه بین 
المللی امام خمینی )ره( و فرودگاه مهرآباد 
و همچنین دسترسی به شبکه حمل و نقل 
کشور و شــبکه بزرگراهی را از دیگر دلایل 
جانمایی این ورزشــگاه است. برای پیگیری 
مراحــل اجرای این طــرح،  کمیته راهبری 
تشــکیل خواهد شد و شــرکت چینی نیز 
متعهد شده که در کوتاهترین زمان ممکن 

این پروژه را تکمیل کند.
رشــته  های  تمام  بین المللی  میزبانی 

ورزشی
وزیر ورزش و جوانان هم در این مراســم با 
تاکید بر اینکه احداث این مجموعه می تواند 
ســرانه ورزش تهران را که هم اکنون جزو 
آخرین شــهرهای کشــور قرار دارد، به دو 
برابر افزایــش دهد، گفت: بــا احداث این 
مجموعــه بــه نیازهای تمامی رشــته  های 
ورزشی در عرصه جهانی پاسخ داده خواهد 
شــد و دغدغه   ای برای میزبانی مســابقات 
بین المللی رشــته  های ورزشــی نخواهیم 
در ساخت  داشت.اساساً  شرکت  های چینی 
ورزشــگاه ها سرآمد هســتند و شرکتی که 

قرار اســت این مجموعه را احداث کند نیز 
شــرکتی معتبر است که بیش از صد پروژه 

مشابه در سطح دنیا به اجرا رسانده است.
انصاری، سرپرســت تولیت آستان حضرت 
امام خمینی)ره( نیز در این جلسه شبهات 
وارد شده درخصوص زلزله و فرونشست در 
شهر آفتاب را رد کرد و با توجه به مطالعات 
پیشین و بررسی همه جوانب در شهر آفتاب 
و حرم حضرت امام)ره( این نقطه را مناسب 
ترین مکان برای احــداث چنین مجموعه 

بزرگی برای شهر تهران دانست.
در این مراســم وزیر نفت،  شــهردار تهران،  
رئیس سازمان برنامه و بودجه نیز هر کدام 
نظرات و دیدگاه  های خــود را در خصوص 
احداث ایــن مجموعه مطــرح کردند و از 
آمادگــی کامل برای حمایت و پشــتیبانی 

کامل این طرح خبر دادند.
این تفاهــم نامه بــا هدف فراهــم کردن 
زیرســاخت ها و امکانات لازم برای احداث 
»مجموعــه بــزرگ فرهنگــی و ورزشــی 
در طــرح ویژه شــهر فرهنگــی و مذهبی 
تهران« مصوب شــورای عالی شهرسازی و 
معماری ایران به مساحت ۳۷۰ هکتار برای 
برگزاری رویدادها و مسابقات ورزشی ملی و 
بین المللی، با لحاظ شرایط و رعایت قوانین 
و مقررات مربوط به »معاونت اول ریاســت 
جمهــوری«، »معاونــت اجرایی ریاســت 
جمهــوری«، »وزارت ورزش و جوانــان«، 
»وزارت نفت«، »ســازمان برنامه و بودجه 
کشور«، »اســتانداری تهران«، »شهرداری 
تهران« و »آســتان مقدس حضــرت امام 

خمینی)س(« تنظیم و امضا شد.

مخبر: ساخت مجموعه بزرگ فرهنگی و ورزشی شهرآفتاب چند میلیارد دلار هزینه دارد 

نفت در برابر ورزشگاه

همدلی| در شــرایطی که دیــوان عدالت 
اداری مصوبــه اعطای امتیــاز ویژه واردات 
خودروهــای لوکــس به اعضــای تیم ملی 
فوتبال را لغو کرد ، اما نه تنها دولت پیگیر 
اجرای این کار است که دیروز علیرضا دبیر 
رئیس ذی نفوذ فدراســیون کشتی از نامه 
نگاری با رئیس جمهور برای دریافت امتیاز 
مشــابه بــرای واردات ۲۱ خودروی لوکس 
برای کشــتی گیران شد و مشخص نیست 
در ادامه ایــن روند دیگر فدراســیون ها و 
حتی وزارتخانه ها هم با ردیف کردن کلمات 
پرطمطــراق خود را محــق دریافت چنین 

رانتی ندانند!
فدراســیون کشــتی  رییس  دبیر،  علیرضا 
بــا بیان اینکــه »همه قهرمانــان در بحث 

پــاداش مجوز واردات خودرو باید یکســان 
دیده شــوند،« گفت: قرار است این موضوع 
در هیات دولت بررســی شود. ما نیز رسما 
درخواســت کردیم که به ۲۱ کشــتی گیر 
و مربــی عنوان دار ما در مســابقات جهانی 
و المپیک مجــوز واردات خودروی خارجی 

اختصاص یابد. 

دبیــر در خصــوص لغــو واردات خودروی 
فوتبالیســت ها گفت: اینکه فوتبالیســت ها 
گرفتنــد حــق آنها اســت چــون زحمت 
می کشــند. آنها بچه های ما و باعث افتخار 
هســتند ولی اگــر از همــان اول همه را 
می دیدند این اتفاق نمی افتاد. هر رشــته ای 
جای خود را دارد و کشــتی هم جایگاهش 

مشــخص اســت. من در مورد خودم حتی 
زمانی که ورزش می کــردم و چه حالا هم 
در مورد اینها صحبــت نمی کنم اما همان 
موقع که به فوتبالیســت ها خــودرو دادند 
گفتم کاش ســایر رشته ها را هم می دیدند. 
کار بزرگی کردند و نوش جانشــان اما باید 
ســایر ورزشــکاران هم دیده می شدند. از 
همان اول می توانستند حرف ها را مدیریت 
کنند. این موضوع بــه هیات دولت می رود 
و خواهشــم از اعضای دولت این اســت که 
همــه را ببینند. من هم بــه رئیس جمهور 
نامه نوشتم و لیست ورزشکاران خود که در 
این چند سال که افتخار آفرینی کردند ۲۱ 
مربی و کشتی گیر هستند را معرفی کردیم 

و می خواهیم شامل حال آنها هم بشود.

دبیر خبر داد؛

معرفی 21 کشتی گیر برای دریافت امتیاز واردات خودروهای لوکس!

هفتــه چهاردهم لیگ برتر فوتبال با شــگفتیِ شکســت 
ســپاهان در نقش جهان و توقف اســتقلال در سیرجان 
همراه شد تا پرســپولیس که این روزها هوادارانش کمتر 
امیدی به تیمشــان دارند با کسب ســه امتیاز خانگی به 

جمع مدعیان بازگردد.
سپاهان که قدرت نمایی اش در هفته  های گذشته همه را 
انگشت به دهان کرده بود و همه در انتظار ادامه درخصص 
این تیم در هفته چهاردهم برابر آلومینیوم ســازی اراک 
بودنــد در عین ناباوری به شکســت یک بر صفر برابر این 
حریــف میانه جدولی تن داد؛ نتیجه   ای که ژوزه مورایس، 
ســرمربی تیم  این تیم درباره آن گفت:به تیم آلومینیوم 
تبریــک می گویم که روی تنها موقعیــت خود گل زدند، 
خوب بازی نکردیم و می توانستیم سرنوشت بهتری داشته 
باشــیم اما باید ادامه دهیم.امیدوارم هــواداران در بازی 

بعدی در خانه حضور داشته باشند.
در دیگر دیدار مهم اســتقلال تهران در سیرجان برابر گل 
گهر با مســاوی یک بر یک متوقف شد نتیجه   ای که جواد 
نکونام ســرمربی این تیم طبــق روال اخیر پس از آن به 

داوری و کارشناسان تلویزیونی تاخت.
 او گفت: بعد از گل آفســایدی که خوردیم سعی کردیم 
بــازی را دوباره به دســت بگیریم. شــرایط خوب شــد. 
توانستیم به گل برسیم و بازی را برگردانیم ولی اعتراضات 

در نیمه دوم بازی را احساســی کرد.داور مســابقه هم که 
احترام خاصی برایش قائلم دوســت داشت بازی یک-یک 
تمام شــود. در مــورد پنالتی ما هم؛ غیر از کارشناســان 
شیتیل بگیر که تکلیفشان مشخص است بقیه کارشناسان 

می توانند نظر بدهند.
پرســپولیس هم در ورزشــگاه آزادی موفق شد ۲ بر یک 
شــمس آذر قزوین را شکست داد تا با توجه به یک بازی 

کمتر خود را به استقلال و سپاهان نزدیک تر ببیند؛ 
یحیی گل محمدی سرمربی پرســپولیس در پایان بازی 

ایــن گونه به اظهار نظر پرداخت: برای ما برنامه فشــرده 
در نظر گرفتند باز هم از بازیکنانم تشکر می کنم زیرا روز 

سختی داشتند اما با جان، دل و غیرت بازی کردند. 
از هــواداران نیز کــه به دلیل نتایج اخیر شــاید مقداری 
دلسرد شده باشند تشــکر می کنم. امروز حضور عاشقان 

واقعی پرسپولیس را در ورزشگاه حس کردیم.
 با وجود ۱۰ نفره شدن باز هم پرسپولیس تشویق کردند. 
هواداران ما می توانند الگوی خیلی خوبی برای سایر تیم  ها 

باشند.

در هفته چهاردهم لیگ برتر رقم خورد؛

شگفتی در صدر؛ پیروزی پرسپولیس


